
RÄDDA  VÅR
SIMHALL !

 Läs mer på www.vaxjoforum.se 



POLITIKER VILSELEDER MEDBORGARE

Politikerna i Växjö kommun har, på icke protokollförda möten, 
kommit fram till att ny simhall skall byggas i Bäckaslöv.

- Man säger att det tar fem år att ändra detaljplanen vid 
simhallen. 
Det stämmer inte! Om den politiska viljan finns går det att 
göra på sju månader.

- Man säger att strandskyddslagen omöjliggör en tillbyggd 
50-metersbassäng. 
Det stämmer inte! Om tillbyggnaden ”behövs för att utvidga 
en pågående verksamhet och utvidgningen inte kan genom-
föras utanför området” tillåter strandskyddslagen just detta.

- Man säger att simhallen kommer inkräkta på parkområdet. 
Det stämmer inte! Växjö Forum har visat att en om- och 
tillbyggd simhall ryms inom befintlig kvartersmark.

- Man säger att en om- och tillbyggd simhall blir 50% dyrare 
än en helt nybyggd.
Det stämmer inte! Det finns varken program eller kalkyler.

- Man säger att man skall bygga om befintlig simhall för 
annan ”kulturell verksamhet”. 
Det stämmer troligtvis inte! 
När politiker förstår begränsningarna med ny verksamhet 
och hur mycket en ombyggnad kostar finns det stor risk att 
simhallen rivs. 
Kostnaden för en eventuell ombyggnad borde oavsett ligga i 
kommunens totalkalkyl för en ny simhall. 



DET KOSTAR MINDRE ATT 
RENOVERA OCH BYGGA TILL 

VÅR SIMHALL 
ÄN ATT BYGGA HELT NYTT

I KIRUNA KOSTADE DEN NYA SIMHALLEN 
1 MILJARD KRONOR

I LINKÖPING KOSTADE DEN NYA SIMHALLEN 
1 MILJARD KRONOR

I JÖNKÖPING KOMMER SIMHALLEN KOSTA 
1,2 MILJARDER KRONOR

 
VÅR SIMHALL I VÄXJÖ
 HAR EN FANTASTISK 

UTVECKLINGSPOTENTIAL



SIMHALLEN VID SJÖN, 
I STADEN,

ÄR VÅR STOLTHET

BÄCKASLÖV 
BLIR INTE BILLIGARE

TRO INTE PÅ
 OSANNINGAR

VISA ARGUMENTEN
VÅGA TÄNKA OM

LYSSNA PÅ OPINIONEN
ÖPPNA SAMTALET


